
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2016-05-11

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-
Johansson, Siv Hellström, Magnus Arnoldson, Agneta 
Carlberg, Stig Botvidsson, Paul Finér och Iréne Crona

Innan själva styrelsemötet inleddes hade ordf. inbjudit Lars Sundberg för att 
informera om den mötesserie under namnet Existensiell hälsa som han kommer 
att genomföra för Studieförbundet Vuxenskolan i Östra Husby under hösten. Då 
styrelsen ansåg att detta kunde vara av intresse för föreningens medlemmar 
beslöt man bjuda in honom till ett särskilt informationsmöte i början av 
september.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Monica Helgesson hälsade alla varmt välkomna och 
förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes efter tillägg under §7 och §8. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet  godkändes och efter att Gunilla Nensén-Johansson utsetts att 
justera detsamma lades det till handlingarna. 

§ 4 Föreningens ekonomi

Medlemsantal 
Lars Andersson meddelade att medlemsantalet  idag är 414 och att 
samtliga betalat årsavgiften till föreningen. 
Föreningens ekonomi är god.

Hyresavtalet med bygdegården
Monica och Lars rapporterade från möte med bygdegårdens 
representanter. Det nya avtalet är nu underskrivet och i årshyran på 30.000



kr ingår 250 bokade aktivitetstimmar. En avstämning av antalet timmar 
görs i november och en kostnad av 100kr/tim tas ut för överstigande 
mängd.
Styrelsen anser att det är viktigt med ett brett utbud av aktiviteter för 
föreningens medlemmar , men då kostnaderna rakar i höjden när 
timantalet överskrids måste vi, förutom där man redan vid bokningen kan 
minska antalet timmar, även se vilka andra möjligheter som finns. Monica
och Lars kommer att tala med de mest kostsamma aktiviteterna för att 
hitta en lösning.

§ 5 Inkomna skrivelser

Redovisning av kulturarrangemang
Monica meddelade att Studieförbundet Vuxenskolan begärt in redovisning
av föreningens genomförda kulturarrangemang för erhållande av bidrag. 
Iréne hade gjort en programuppdatering där dessa framgår. Monica 
skickar in redovisningen.

§ 6 Rapporter

Träffpunkten 28 april
Monica lämnade en kort kommentar om informationsmötet på 
Träffpunkten den 28 april då Curt Andersson och Sven-Åke Andersson  
informerade om bostadsbyggande för äldre i Östra Husby och om KPR:s 
verksamhet. Både positiva och negativa kommentarer hade framförts efter
mötet, bl.a. för att byggnadsförlaget endast gällde ägandelägenheter.

Fortsättning på Träffpunkten
Med hänvisning till att aktivitetstimmarna på bygdegården måste minskas 
beslutade styrelsen att fortsätta hålla informationsmötena på Träffpunkten.

Teaterbesöket i Hallingeberg den 20 april
Teaterbesöket i Hallingeberg blev en trevlig resa med flera 
överraskningar. Utförligare anteckningar finns på hemsidan under ”Vad 
har hänt”.

Hemsidan, websidan och medlemsregistret
Paul meddelade att han nu varit på kurs om den nya websidan. Kursen var
ej komplett varför ytterligare två kurstillfällen sker under hösten.  
Uppkopplingen till websidan och medlemsregistret kommer dock inte att 
vara klart förrän i december i år. 



 

§ 7 Resor 

Resan till Mariefred den 25 maj
Agneta meddelade att den planerade dagsresan till Mariefred nu är helt 
klar. Ca 35 personer har hittills anmält sig så det finns fortfarande platser 
lediga för eventuellt intresserade. Kostnaden är 600 kr och betalas i 
samband med resan.

Årets sommarträff – Eksjö Tattoo den 13 augusti
Lars meddelade att 31 personer hittills anmält sig till denna av distriktet 
högt subventionerade resa (kostnad endast 375 kr). Även här finns plats 
för fler intresserade då man hoppas kunna fylla en buss från Östra Husby. 
Sista anmälningsdag 1 juni.

2016 års långresa i höst
Agneta redogjorde för årets långresa som går till Andalusien i Spanien den
28 sept – 5 okt. 23 personer har hittills anmält sig. Mer information 
kommer att finnas på vår hemsida samt annonseras på månadsmötet den 
18 maj.

Studiebesök den 11 juni
Agneta föreslog ett besök på Torstorps gård strax utanför Söderköping 
med bl.a. deras specialsatsning Gammaldags kaffe med tillbehör. Mer 
information kommer att lämnas och listor läggas ut på nästa månadsmöte.

Upplägg av kommande resor och studiebesök under höst och vår 
diskuterades också.

§ 8 Nya ärenden och Övrigt

Parkering vid marknaden i Östra Husby den 16 juli
Magnus meddelade att han nu fått ihop ett bra gäng frivilliga 
parkeringsvakter till årets sommarmarknad i Östra Husby samt att läget i 
stort är under kontroll.

Protokoll från Distriktstyrelsens möte den 22 april
Monica hoppades samtliga i styrelsen fått protokollet från 
distriktsstyrelsens senaste möte som hon vidarebefordrat. 

Tackkort
Tackkort till föreningen för uppvaktningen på hennes 95-årsdag hade 



inkommit från Margaretha Linderoth. Tack i tidningen från Stig 
Andersson för uppvaktning i samband med hans 90-årsdag hade också 
uppmärksammats.

Information om hörselforskning
Siv meddelade att hon kommer att delta.  Evenemanget anordnas av 
distriktet och äger rum i Linköping den 26 maj.

§ 9 Avslutning och nästa möte
Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 10 augusti 2016,  kl. 13.00  i 
Östra Husby bygdegård. 

Vid protokollet: _________________ Justerat: _______________________
Iréne Crona Monica Helgesson


